
 

Referat skolebestyrelsesmøde 23. april 2025, kl. 19.00 – 21.00. 

Fraværende m/afbud: Anemone Solberg Hougaard 
Fraværende: Rikke Købke Ørum, Martin Ørnbøl 
Suppleanter tilstede: 

1. Orientering fra ledelse, medarbejdere og elever (20 min.) 
Skriftlige bilag sendes inden mødet. Spørgsmål og opfølgninger på mødet. 

− På næste elevrådsmøde skal der drøftes, hvad de vil bruge nogle af deres penge til.  
− Elevrødder deltager i møde om udearealer tirsdag i næste uge.  
− Medarbejdere: Fagfordeling er i gang.  
− Medarbejderne har nu arbejdspladser og pædagogisk værksted i nordfløjen.  
− Perioden med afgangsprøver begynder 2/5-25. 
− Ledelse: bilag sendt. Bob læser op. 

2. SkoleMAD (20 min.) – bilag sendes inden mødet 
Orienteringer fra skolemadsudvalget om proces. Drøftelse og beslutning på mødet om SB’s 
holdning til ansøgning til tilskud fra skolemadsfonden. 

Karin, Anny og Martin har deltaget i skolemadsudvalgsmøde. Forvaltningen påtog sig opga-
ven med at undersøge og evaluere nuværende ordning (0. til 3. kl. har madpakker med, 4. til 
9. kl. spiser skolemad i Kultursalen). Efterfølgende har børn- ungeudvalget valgt at bruge en 
ekstern til at gennemføre denne undersøgelse. Opinion er bestilt til denne opgave. Bob vil 
ultimo april få tilsendt links med spørgsmål til elever, forældre og medarbejdere. Medio maj 
afrapporteres analysen til skolemadsudvalget og skolebestyrelsen. 

Næste møde i skolemadsudvalget er d. 20/5-25.  

Forvaltningschef har fremsendt ”Rammer, vilkår m.m. vedr. ansøgning om tilskud til skole-
madsordning”. Skolebestyrelse og skoleledelse skal tilkendegive deres opbakning til ansøg-
ningen. Skolebestyrelsen kan ikke træffe beslutning om projektansøgningen på det forelig-
gende grundlag. Skolebestyrelsen vil kunne tilslutte sig, hvis ansøgningen gælder vores nu-
værende skolemad for 4. til 9. klasse. Dette er nok ikke en mulighed, da der skal søges til 
hhv. indskoling, mellemtrin og udskoling. Bertel tager kontakt til HGA og spørger ind til det 
fremsendte, da det er uklart for bestyrelsen. 

3. Udearealaer (10 min.) 
Orientering om hvor vi er i processen med nye udearealer. Bilag om processen samt udbuds-
materiale sendes inden mødet. 

− Orientering om hvor vi er i processen med nye udearealer. Bilag om processen samt ud-
budsmateriale sendes inden mødet. 

− Bob orienterer. To udbydere er kommet med tilbud. Frikvarterudvalget inddrages. Beslut-
ningsudvalget træffer afgørelse om, hvilke af de to udbud vi går med.  

− Skolebestyrelsen vi gerne se det udbud, der bliver valgt. 



 

4. Trivsel og læring (15 min.) 
Orientering om arbejdet med indsatser og resultater fra årets Nationale Trivselsmåling. Bilag 
med udvalgte resultater fra målinger sendes inden mødet.  

Nationaltrivselsmåling er gået frem på alle fem parametre. Ros fra bestyrelsen. 

5. Ind-supplering i SB (10 min.) 
Beslutning om hvordan der foretages ind-supplering i SB når der er vakante poster efter 
sommerferien. 

Rikke Ørum stopper til sommerferien. Det er forventeligt at Iben indtræder. Derfor kommer 
der til at mangle suppleanter. Det kunne være fint med suppleanter fra de yngre årgange, da 
nogle repræsentanter har børn, der går ud til næste sommer. Forslag om at der tales om det 
på de kommende forældremøder og at der laves en videoopfordring fra nuværende repræ-
sentanter til alle forældre. Det er ok at opfordre forældre til at blive en del af skolebestyrel-
sen. Hvem der bliver nye suppleanter, besluttes inden sommerferien. 

6. Økonomi – budget opfølgning (20 min.) 
Budget opfølgning samt beslutning om udmøntning af besparelser fra overførsel på -
400.000,- Bilag med oplæg baseret på SB´s tidligere beslutninger sendes inden mødet. 

− Forvaltningen havde ikke indstillet til Kommunalbestyrelsen, at skolens underskud skulle 
dækkes. 

− Skolemad er nu fjernet fra budget 2025. Skolemad har nu fået selvstændigt profitcenter. 
Grotten er nu også fjernet fra budget 2025.  

− Bob har udarbejdet og gennemgår forslag til besparelse. Drøftet og vedtaget med afstem-
ning. Seks stemte for, og to stemte imod. 

7. Dialogmøde med BU (15 min.) 
Drøftelse af egne punkter til dialogmøde samt drøftelse af indkomne punkter fra BU. Bilag 
med foreløbige dagsorden og ny dato sendes inden mødet. 

Punktet udsættes til næste møde d. 19/5-25. 

8. Evt. (5 min.) 

9. Oplæsning af referat (10 min.) 



 

Aftalte SB møder for skoleåret 2024/2025: 
Man. d. 19. maj kl. 19.00 
Ons. d. 18. juni kl. 18.30 

BU møder i 2025 kl. 17.00 – 19.00: 

SB medlemmer: 
Bertel Meilvang 
Brian Kjær 
Jamil Ahmad Mamo 
Rikke Købke Ørum 
Mikkel Lund Søeborg 
Martin Ørnbøl 
Pia Roslev Jepsen 
Karin Birkmand 
Anny Johanne Østergaard Jensen 
Casper Helweg Christensen 
Anemone Solberg Hougaard 

SB suppleanter: 
Iben Grosen 
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